VLADIMIR
Vladimir is one of the oldest Russian cities. It is a beautiful city that can tell you endless stories and legends from its past. It has a long and interesting history, which is inseparably connected with the history of Russia.

Historians argue about the date when Vladimir was founded. For many decades people believed that Vladimir Monomach founded the town in 1108. Some years ago there appeared evidence that Vladimir is more than a thousand years old and was founded by Vladimir the Red Sun. In the twelfth century Andrey Bogolyubsky made Vladimir the capital of Vladimir-Suzdal Russ., but later Moscow became the capital. Now it is the administrative center of Vladimir region. Its population is over 360.000. The silhouette of the city is unique. Modern blocks of flats stand side by side ancient, monuments and buildings. Parks and squares with lots of flowers make the city more beautiful. Vladimir is an expanding city and its appearance is changing rapidly before our eyes. A number of modern looking buildings have recently appeared in the centre of Vladimir and in Dobroe. But at the same time Vladimir preserves its typically Russian image.
Vladimir is an important educational  and cultural  centre.  Besides Vladimir State University there is the Pedagogical University, the Law Institute, the Academy of Tourism.  They have scientific and cultural contacts. Students meet at scientific conferences, informal discussions and parties.

In Vladimir young people have a lot of opportunities to spend their spare time together. There are some theatres in the city the most old and famous of which is Vladimir Drama Theatre. Now it is becoming more and more popular among young people to go to the cinema. Wide screen versions of famous films are more impressive and that's why modern cinemas attract people so much. One of the best cinemas in Vladimir is "Kino Max Burevestnik", besides there is "Russ", "Khudozhestvenny", "Krugozor".
Our city is famous for its places of interest. The Golden gate, The Assumption and Dmitrievsky Cathedrals are mastrpieces of ancient Russian architecture. Vladimir is one of the eight cities that constitute the Golden Ring of Russia. Lots of tourists come to Vladimir every year and admire the beauty of it.

ВЛАДИМИР
Владимир - один из самых старых Российских городов. Это - красивый город, который может сообщить Вам бесконечные истории и легенды с его прошлого. Это имеет длинную и интересную историю, которая неразрывно связана с историей России.
Историки спорят о дате, когда Владимир был основан. В течение многих десятилетий люди полагали, что Владимир Мономач основал город в 1108. Несколько лет назад там появился  свидетельство(очевидность), что Владимир является больше чем тысяча лет и был основан Владимиром Красное Солнце. В двенадцатом столетии Андрей Боголюбский сделал Владимира капиталом(столицей) Владимир-Суздала Русса., но более поздняя Москва стала капиталом(столицей). Теперь это - административный центр области(региона) Владимира. Его население - более чем 360.000. Силуэт города уникален. Современные блоки квартир стоят рядом  древний, памятники и здания. Парки и квадраты(площади) с большим количеством цветов делают город более красивым. Владимир - расширяющийся город, и его внешность(появление) изменяется быстро перед нами. Множество современных смотрящих зданий недавно появилось в центре Владимира и в Dobroe. Но в то же самое время Владимир сохраняет его типично Российское изображение(образ).

Владимир - важный образовательный и культурный центр. Помимо Владимира Стате университи есть Педагогический Университет, Законный Институт, Академия Туризма. Они имеют научные и культурные контакты. Студенты встречаются на научных конференциях, неофициальных обсуждениях и сторонах(партиях). 
Во Владимире молодые люди имеют много возможностей тратить(провести) их запасное время вместе. Есть некоторые театры в городе наиболее старый и известный из которого является Владимиром Драмой Театр. Теперь это становится все более популярным среди молодых людей, чтобы идти в кино. Широкие версии экрана известных фильмов - более внушительные и именно поэтому современные кино, привлекают людей так много. Одно из лучших кино во Владимире - " Кино Макс Буревестник ", кроме того есть "Русс", "Художественный", "Кругозор".

Наш город известен его достопримечательностями. Золотая Ворота, Предположение и Dmitrievsky Соборы - mastrpieces древней Российской архитектуры. Владимир - один из восьми городов, которые составляют Золотое Кольцо России. Большое количество туристов прибывает во Владимира каждый год и восхищается красотой этого.
